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Cisdem PDF到Word转换器，使用最佳的Mac到PDF转换器将PDF转换成可编辑的Word。 想重新使用或编辑非原始的PDF文件？ 用于Mac的Cisdem PDF至Word转换器通过将PDF批量转换为Docx或Rtfd来保持原始布局，从而有助于提高生产率。 其友好的界面使您在Mac上将PDF转换为Word变得简单而愉快！














Cisdem PDF to Word Converter Convert PDF to Editable Word With Best PDF to Word Converter for Mac. Wanna reuse or edit non-original PDF files? Cisdem PDF to Word converter for Mac helps boost productivity by converting PDF to Docx or Rtfd in batch, keeping original layout. Its friendly interface makes you convert PDF to Word on Mac be simple and enjoyable!

Convert PDF to Word Mac that helps you save much time on the busywork! The best PDF to Word converter makes thing become easier.

Convert PDF to Word. Editing is Easy.

Convert PDF to editable Word that you can use right away. After it, you can edit large areas of text, change the flow between pages, font sizes, and styles, extract and reuse images, etc.

Keep Original Format. No Reformatting.

The best PDF to Word converter preserves everything that the original PDFs contain, including images, graphs, columns, sheets, table, hyperlinks, and special characters – what you see in your PDFs is what you get in Word.

Support Encrypted PDFs. Fully-Compatible.

The Cisdem PDF to Word converter for Mac could decrypt and convert PDFs what have password-protected from editing, printing and copying to Word; For those protected by open password, just click on the lock icon and enter into your password to continue. It supports PDF version 1.0 to 1.7 and files created using any application.

Compatibility: OS X 10.10 or later 64-bit

Homepage: https://www.cisdem.com
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                                        如遇：「无法确认开发者身份，无法打开」，并非你安装的软件已损坏，而是Mac系统的安全设置问题。详见：打开身份不明开发者的应用程序方法
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	关于激活方法，大部分文章都对不同版本做了不同的激活说明。不过，最终还是以dmg包中的实际情况为准，如果里面只有单独的
                                        .app或者.pkg文件，说明不需要做任何激活操作。
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